
Beantwoording vragen Ok(é) Partij van 29 augustus 2016. 

 

De beantwoording van uw vraag over de sluis in Rustenburg gaat in twee delen: eerst leest u de 

persoonlijke reactie van de burgemeester, aanvullend krijgt u het complete beeld. 

 

Geachte heer Mollet, 

Dank voor uw vraag over het beheer van cq de bediening van de sluis in ons dorp  Rustenburg.  Ik 

kan me uw verwarring over het krantenartikel wel voorstellen. De wijze waarop het artikel is 

geredigeerd kan een niets vermoedend lezer op het verkeerde been zetten.  

Ik heb naar aanleiding van dit artikel nog dezelfde dag contact opgenomen met de heer Nijpels. 

Deze benadrukte te hebben gesproken als lid van het Algemeen Bestuur van het recreatieschap; 

naar blijkt heeft de journalist die lijn dan onvoldoende aangehouden.  De heer Nijpels heeft zijn 

excuses voor het ontstane beeld aangeboden.  

De functie van deze sluis staat vermeld in het Natuur- en Recreatieplan met bijbehorend 

uitvoeringsprogramma, dat in uw Raad aan de orde is geweest.  

De sluis inclusief brug heeft een belangrijke rol in de afwikkeling van het verkeersaanbod. Indien 

een andere bediening van de sluis in het kader van de vaarroute aan de orde komt, zal het College 

van de gemeente Koggenland een eigenstandige afweging maken teneinde te voorkomen dat het 

verkeer onevenredig wordt gehinderd door sluis en brug. Dit heb ik de heer Nijpels ook laten weten. 

De betrokkenheid van onze vrijwilligers geeft mij het vertrouwen dat te gelegener tijd het vraagstuk 

van de bediening door vrijwilligers adequaat kan worden opgepakt. Een variant kan zijn dat 

WerkSaam hierin een rol kan spelen.   

 

Sluis Rustenburg 

Het verbeteren van de bevaarbaarheid tussen De Schermerboezem en Het Verlaat is een 

(boven)regionaal project waarvan burgemeester Nijpels als bestuurder vanuit het Recreatieschap de 

trekker is. Juist bij dit soort grote, intergemeentelijke en zelfs bovenregionale projecten is het 

essentieel dat deze met een regionale blik worden benaderd. De benodigde inspanning, maar ook 

de economische spin-off van zo een project gaat verder dan alleen de gemeente waar het project 

zich bevindt. Daarom staat dit project bij het Recreatieschap op de agenda. 

 

Op 29 april van dit jaar heeft de gedeputeerde Loggen een bezoek gebracht aan Koggenland op 

uitnodiging van het Recreatieschap Westfriesland. Wethouder Van de Pol is lid van het dagelijks en 

algemeen bestuur van het Recreatieschap. In Avenhorn heeft een presentatie plaatsgevonden over 

het vaarroutenetwerk in de regio. Aansluitend is een vaartocht gemaakt met de gedeputeerde, 

hoogheemraad Veenman, bestuursleden van het Recreatieschap, waaronder wethouder Van de Pol, 

en diverse bestuurders van omliggende gemeenten vanuit Avenhorn door de sluis in Rustenburg 

naar het Verlaat. Het doel voor deze vaartocht was om de kansen voor een veel breder gebied in 

kaart te brengen en te kijken naar de mogelijkheden van samenwerking en beheer in een groter 

geheel zoals met de Noordkop, de provincie en het HHNK. Ook het benoemen van knelpunten als 

doorvaarthoogten en de bediening van de sluit bij Rustenburg kwamen aan de orde. Dit heeft onder 

andere geresulteerd dat de provincie de sluis en het de vaarroute richting Verlaat de status BRTN-

ambitie heeft toegekend. 

De bestuurders hebben tijdens de vaartocht aangegeven te willen inzetten op 

vrijwilligers/WerkSaam voor het bedienen van de sluis en brug in Rustenburg.  HHKN gaf aan 

hiervoor medewerking te willen verlenen, mits de vrijwilligers hiervoor zouden worden opgeleid.  

Het college is direct betrokken bij de initiatieven die het Recreatieschap Westfriesland neemt over 

de bediening van de sluis en brug in Rustenburg ten behoeve van het regionaal belang. 

 

 

Ursemmerplas 

In de koopovereenkomst van de Ursemmerplas is de openbaarheid van het terrein wel als een 

kwalitatief-beding opgenomen, maar het in stand houden van de openbare zwemvoorziening niet. 



Het college is teleurgesteld over het feit dat de nieuwe eigenaar de bruisbuis heeft uitgeschakeld 

waardoor de Ursemmerplas door de provincie niet meer als zwemwater wordt gekwalificeerd. 

Vanuit het college is meerdere keren gesproken met de eigenaar over deze ontwikkeling. Hieruit 

kan worden opgemaakt dat de nieuwe eigenaar plannen heeft voor het zwemwater die 

veelbelovend zijn. 


